






　　东方诚建设集团有限公司创建于1985年，是一家国内领先的集设计、制作、安装为一体的钢结构建筑系统专

业承建商。具有建筑工程施工总承包壹级、钢结构工程专业承包壹级资质、钢结构制造特级资质、钢结构设计甲级

资质、建筑幕墙工程专业承包贰级资质、建筑金属(墙)面设计与施工特级资质、中国金属围护系统承包商特级资质

和对外工程承包资质。 公司拥有世界领先的OHC-R70、OHC-R75直立锁缝屋面系统等一系列先进产品，荣获多项

中外权威机构的认证，在钢结构建筑领域拥有几十项发明专利，是国家高新技术企业。

　　东方诚建设生产销售的主要产品有：轻、重钢结构系列；网架管桁架空间结构系列；公共建筑金属屋面构造系

统；工业建筑金属屋墙面构造系统；建筑幕墙构造系统；复合板、冷库板、金属围护系统等。

　　承揽以钢结构为主体建筑总承包工程、钢结构专业工程、金属屋墙面系统工程，承建的项目涉及多高层民用建

筑、大型超市、仓储物流库、工业厂房、电厂及体育场馆等多个领域，在钢结构系统的设计咨询、加工制造及安装施

工方面积累了大量的经验，可以满足国内外不同客户的需求，真正实现全程一体化服务。

　　“真诚、创新、专业、高效”是我们的核心价值观，努力以一流的设计、精良的制造技术、专业化的管理团队、

完善的售后服务，为社会提供高质量的钢建筑产品，让建筑成就未来。



　　Founded in 1985, OHC Construction Group Co., Ltd. is an advanced contractor for steel structure building system in China integrating design, manufacturing and 

installation. It has obtained many honors such as First-Class Qualification of General Contracting for Construction Projects, Grade A for Steel Structure Project Special-

ized Contracting, Top Grade for Steel Structure Manufacturing, First-Class Qualification of Steel Structure Design, Grade B for Building Curtain Wall Project Specialized 

Contracting, Top Grade Qualification for Building Metal Wall Design and Construction, Top Grade Qualification for China Metal Envelope System Contractor and 

Qualification for Foreign Contracted Projects, etc. OHC is a high-tech enterprise in China with world-leading products like OHC-R70, OHC-R75 standing seam roof 

systems and accessories, as well as dozens of patents for products for steel structure buildings verified by Chinese and foreign authorities.

　　Our main products include light-heavy steel structure, grid and tube truss spacial structure, public building metal roof structural system, industrial building metal 

roof and wall structural system, building curtain wall structural system, as well as sandwich panels, cold storage panels, metal envelope system, etc.

　　OHC’ s project involves in many fields, such as high-level buildings, large supermarkets, warehouses, industrial plants, power plants and stadiums etc. And our 

rich experiences in steel structure/envelope system designing, manufacturing, and constnjction are warranty for a successful project to you. 

　　Services create values. OHC will offer a professional, integration solution for your project. Our customers will feel our sincerely full services during projecting.





东方诚（天津）金属结构有限公司
OHC (Tianjin) Metal Structure Co., Ltd.

北京东方诚鼎板材有限公司
Beijing OHC Ding Panel Co.,Ltd

东方诚建设集团有限公司唐山芦台分公司
OHC Construction Group Co. Ltd Tangshan Lutai Branch

东方诚建设集团有限公司运营中心
OHC Construction Group Co. Ltd Operations Center

河北东方立诚钢结构科技有限公司 
Hebei OHC Licheng steel structure technology Co., Ltd

 北京东方祥宇工程管理有限公司
Bejing OHC Xiangyu Engineering Management Co., Ltd. 



钢结构制造特级资质钢结构制造特级资质









网架系统 GRID SYSTEM

设备展示 EQUIPMENT

　　东方诚建设集团网架管桁架空间结构系统，采用全自动智能生产线：激光切割下料打孔、自动焊接、全自动智能两涂两烘涂装。生产销售空间结构各

项产品，承揽设计制造安装各专业承包和建筑总承包。

　　OHC Construction Group Co., Ltd. applies fully automatic intelligent production line for grid tube truss spatial structure system. There are laser cutting and 

drilling, automatic welding, intelligent coating and baking parts in production line. We specialize in production and sales of various spacial structure products, 

contracting design, manufacturing and installation for projects. 



产品展示 PRODUCTS
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屋面板与支座关系图 

 

 

支座预注胶

滑动支座

屋面板

檩条

滑动支座 

 
 

屋面板、支座与屋面板间胶泥关系图
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